

## 馮國培院長盃 3/4/2006

### Fung Kwok Pui Cup



恒生樓獲頒全場總冠軍，奪得馮國培院長盃。  
Hang Seng Hall won the overall champion for Fung Kwok Pui Cup among the four hostels and 2 non-residential halls.



教職員校友聯隊勝出當日友誼賽。  
The Staff and Alumni Team won the friendly match of Fung Kwok Pui Cup.

## 書院運動員周年聚餐 6/4/2005

### UC Sports Team Annual Dinner



院長馮國培教授致辭。  
Professor K P Fung, College Head, addressing the assembly.

捐獎人何建陽先生(中)頒發何建陽校友傑出運動員獎予陳耀宇同學(右)及司徒民浩同學。

Mr Ho Kin Yeung (centre) presenting Mr Ho Kin Yeung Outstanding Athlete Award to Mr Chan Yiu Yu (right) and Mr Szeto Man Ho Timothy.



輔導主任劉行榕教授頒發證書予本年聯合書院刷新運動紀錄的運動員。

Professor Alaster Lau, Dean of Students, presenting certificates to record-breaking UC students.

## 韓國成均館大學訪問團到訪書院 21/4/2006

### Delegation from Sung Kyun Kwan University (SKKU) in Korea visited United College



韓國成均館大學副校長國際交換部車東鈺教授(右)與書院院長馮國培教授簽訂學生交換合作計劃。

Dr Dong-ok Chah, Provost of International Office, Sung Kyun Kwan University in Korea (right), signed a memorandum on developing

a new exchange programme with Professor K P Fung, College Head.



訪問團參觀聯合校園拍照留念。

The delegation posed a group photo when touring around UC campus.

## 粵語辯論隊隊員獲「香港公共政策創意獎勵計劃」獎項 6/5/2006

### Cantonese Debate Team Members won Public Policy Innovation Award

主禮嘉賓曾鈺成議員(右二)頒獎予施寶玲同學(最左)、江天俊同學(左二)、及李灝棋同學。

The officiating guest, Mr Y S Tsang (second from right), presenting award to Ms Si Bao Ling (far left), Mr Kong Tin Chun (second from left), and Mr Lee Ho Kei at the award presentation ceremony.

